

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路100號青龍頭豪景花園商場1樓22號舖
Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.
Tel: 2491 7234 Fax: 2496 1998

檔案編號: HKG/2020/N/076

致：豪景花園全體業戶：

有關：應對疫情 清洗大廈天台食水缸工作暫停

由於近日接到不少居民查詢，對於新型冠狀病毒疫症期間進行清洗大廈天台食水缸表達憂慮，部份居民更強烈要求押後有關工作。事實上，於昨日完成的第1至4座洗水缸工作，我們已經採取了以下安全措施：

1. 已與承辦商確認所有員工皆健康正常，與及過去14日並無往返內地；
2. 所有工作人員需要量體溫；
3. 提供防護及消毒用品供工作人員使用。

然而，由於食水衛生屬重要事項，考慮到公眾疑慮及確保居民健康。我們決定暫停第5座起的所有清洗食水缸工作，直至另行通知。又已去信衛生署衛生防護中心尋求專業指引。

我們會一直跟進疫情，如評估風險後認為情況許可，有關工作將盡快恢復。



豪景花園管理有限公司
2020年2月11日

張貼至：2020年2月24日

豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路 100 號青龍頭豪景花園商場 1 樓 22 號舖

Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T.

Tel: 2491 7234

Fax: 2496 1998

Ref. HKG/2020/N/076

11th February 2020

Cleaning Works For Fresh Water Tank Are Temporary Suspended

After completed the fresh water tank cleaning works of Block 1 to Block 4, many residents expressed their concern about the necessity to continues the works on schedule during this epidemic outbreaking period, although we have conducted the following defensive measures :

1. Confirm with the contractor that all workers are in good health condition and did not visit Mainland China within last 14 days ;
2. Measure body temperature for all workers ;
3. Provide disinfection materials to all workers.

Nevertheless, considered to the novel coronavirus affects and to ensure public health, cleaning works for the fresh water tank of Block 5 to Block 28 are temporary suspended until further notice. Meanwhile we are enquiring the Center Of Health Protection of Department Of Health for their professional advice.

We will keep review the development and resume the captioned works as soon and safe as possible. Thank you for your attention.

Customer Services Department



Post until : 24th February 2020